









10 晚 - 南法風情·穿梭勃艮第地區、亞維農、里昂

10 Nights – Spectacular South of France 2023

Scenic Sapphire





Scenic Sapphire

2017 Refurnished 長度 443 呎 Length 載客 149 人 Passenger 船員 57人 Crew

專屬奢華·任君享用·ALL Inclusive

Scenic Cruises 的五星級尊貴服務與一價全包的高級奢華享受,一直響徹業界。

船費已包括船上餐膳、無限量酒水、船員服務小費、岸上觀光活動、船上精彩娛樂、無限上網服務、電動腳踏車 (E-Bike)、細心管家服務.



·絲不苟,細緻無暇.Enrich experiences

穿梭法國南部,航遊於索恩河及隆河。走進法國美食之都里昂,浸醉在著名的勃艮第葡萄酒產區,遊覽阿維尼翁的教皇宮等標誌性建築。10 晚的旅程 **寰你體驗法國南部的迷人風情。**



Scenic Butler

Scenic Cruises 的每一位管家都經過嚴 格培訓,以最貼心的服務迎接每一位賓 客,讓旅程增添一份尊屬感覺。由落機 一刻開始,Scenic 已為您預備一切。



Enjoy ALL Inclusive...

- 登船日機場至碼頭及離船後至機場之接送服務
- 船公司指定岸上觀光活動 (包括 Scenic Freechoice、Enrich)
- 岸上單車 E-bike 導覽遊及單車借用服務
- 早餐、午、晚餐膳服務 及 無限量享用船上酒水
- 船上 Wifi 無線上網服務
- 船上 Scenic Bulter 管家服務
- 船員服務小費



Spacious Cabin

為讓客人可一覽無遺地欣賞沿途兩岸景 致,大部份艙房皆設有露台,配合全落 地式玻璃趟門設計,將房間與露台二合 為一,令空間更為廣闊。



GPS guided Scenic T ailormade tours

為您呈獻自助岸上觀光 GPS 導覽服務! 讓您隨時隨地享受個人時間而不失觀 掌超過 140 個歐洲景點的機會。



Journey of Culinary & Art

Scenic 在當地引進時令食材,務求讓 客人能品嚐最真致味道。於沿途各站, 大廚將與您尋找傳統本地佳餚,慕求為 您送上最地道風味。



A Showcase of Tradition

走訪歐洲傳統工藝文化,如德國火焰工 藝、玻璃藝術、匈牙利傳統舞蹈或走進 克羅地亞傳統家庭参與午餐製作,並當 地歷史文化並駕齊驅。











10 晚 - 南法風情 · 穿梭勃艮第地區、亞維農、里昂

10 Nights – Spectacular South of France 2023

Scenic Sapphire



нк\$ 52,898 起

啟航日期: 2023 年 4 月 11 日 至 10 月 20 日

日程 停泊港口

里昂, 法國·抵達後由船公司安排接送 (機場至碼頭) – 登船 Lyon, France. On arrival, your friendly crew will welcome you aboard the luxurious river cruise for your seven night cruise.

里昂 > 圖爾尼 Lyon > Tournus

Freechoice: 探索 Château de Cormatin · 欣賞城堡及周邊景色 · 或與獵犬及獵人尋找和品嚐法國松露 · 或參觀米芝蓮三星級廚師

2 Georges Blanc 的餐廳欣賞烹飪示範 · Explore Château de Cormatin, admire the castles, surrounding moat and water features, as well as the perfectly manicured gardens, or join highly trained hounds and their owners in a nearby quaint village locating and sampling French truffles. Alternatively, visit the restaurant of three star Michelin chef, Georges Blanc for a cooking demonstration.

索恩河畔沙隆, 法國 Chalon-sur-Saône, France

Freechoice: 探索博納 Beaune · 參觀 Les Hospices de Beaune 博物館 · 前身為醫院的 15 世紀勃艮第傳統建築的經典建築 · 或參 觀當地的酒莊及品嚐勃艮第地區出產的葡萄酒 · 或參觀當地擁有超過 300 萬張照片收藏的攝影博物館 · Explore Beaune, including a visit to Les Hospices de Beaune. The former hospital is a prime example of traditional 15th century Burgundian architecture and now houses a fascinating museum. Alternatively, visit a local château and taste some of the acclaimed wines from Burgundy region, or visit the photography museum in the town. The museum is home to over three million photographs and objects.

坦耶爾米塔格, 法國 Tain l' Hermitage, France

Freechoice: 前往當地的葡萄園品嚐葡萄酒・或参加 Tain l'Hermitage 村莊的的導賞遊・當中包括品嚐 Valrhona Chocolates・或 多加單車之旅・沿著隆河前往鄰近的村莊。Enjoy wine tasting at a local vineyard, or join a guided walking tour of the village of Tain l'Hermitage, including a tasting at Valrhona Chocolates. Alternatively, join a guided cycling tour along the Rhône to neighbouring villages.

亞維農, 法國 Avignon, France

Freechoice: 遊覽宏偉的亞維農市・包括教皇堡和著名的聖貝內澤橋・也被稱為亞維農橋・或前往 Pont du Gard 參觀這個將水輸送 到尼姆市的一世紀中葉的水利工程傑作・或者乘艇遊覽壯觀的 Gardon River。Take a walking tour of Avignon, including entrance to the Popes' Palace and famed St. Benezet Bridge also known as the Pont d'Avignon. Alternatively, join an excursion to Pont du Gard, an engineering masterpiece dating back to the middle of the first century which was designed to carry water to the city of

Nîmes, or paddle along the Gardon River underneath the spectacular Pont du Gard by kayak.

Enrich: 在著名的教皇堡享受難忘的體驗。你將在其中一間宏偉的房間裡享受 Scenic 為你準備的晚宴和古典音樂會。Enjoy a truly unforgettable experience at the prestigious Palais des Papes. After the doors close to the general public, be treated to an exclusive dinner and classical concert in one of the grandiose rooms.

亞維農, 法國 Avignon, France

Freechoice: 與船上大廚一起前往當地市場採購,並利用新鮮的食材在 Scenic Culinaire 中烹調,或前往盧貝隆地區的村莊,包括 Gordes 和 Sénanque Abbey,或在 Côtes du Rhône 葡萄園品嚐著名的 Châteauneuf-du-Pape 葡萄酒,或參觀法國最美麗的村 莊之一魯西永 Roussillon,參加導賞團及參觀薰衣草博物館。Shop with a Chef at a local food market and cook up a storm in Scenic Culinaire with your fresh ingredients. Alternatively, drop into the villages of the Luberon region, including Gordes and Sénanque Abbey, or sample the celebrated wines of Châteauneuf-du-Pape at a Côtes du Rhône vineyard. If you're feeling more active, you may choose to visit one of the most beautiful villages of France, Roussillon for a guided tour and a visit to the Lavender museum.

塔拉斯孔, 法國 Tarascon, France

Freechoice: 探索阿爾勒的藝術遺產,參觀阿爾勒競技場,或前往中世紀山頂村莊 Les Baux,並參觀 Carrières de Lumières 前採石場,或參觀家庭式經營的橄欖農場,然後參加烹飪班,並介紹當地食譜,或漫遊 La Camargue 國家公園步。在下午你可以以單車沿著隆河漫遊,或者留在船上參加活動。 Explore the artistic heritage of Arles, and visit the striking Arles Arena, or stop in at hilltop village of Les Baux and visit Carrières de Lumières, a former quarry that now houses an impressive art installation. Alternatively, tour a family-run olive farm followed by a cooking class where our host will divulge local recipes, or take an active walk through La Camargue National Park. This afternoon you may wish to enjoy the medieval charm of Tarascon. It is the perfect city to cycle around so why not jump on an e-bike and cycle the riverside paths along the Rhône, or stay on board and take a painting class.

維維耶爾, 法國 Viviers, France

Freechoice: 早上享受維維耶導賞團,欣賞當地的古蹟和建築,或了解法國大革命的歷史故事。今早享受維維耶徒步之旅。 欣賞這座美麗小鎮的眾多古蹟和建築瑰寶,或了解法國抵抗運動的歷史。 探索小鎮時,聆聽英雄主義和大膽使命的故事。下午時段探索阿爾代什國家公園,包括 Caverne du Pont-d'Arc 博物館了解附近 Chauvet 洞穴中發現的版畫的收藏,或參觀 Bollene Hydroplant 了解當地的水力發電廠、風電場和太陽能發電廠,或前往美麗的小鎮格里尼昂(Grignan)導賞團並參觀城堡。This morning enjoy a walking tour of Viviers. Admire the many monuments and architectural treasures of this beautiful town, or learn about the history of the French Resistance. Hear stories of heroism and daring missions as you explore the town. Explore the Ardèche National Park including the Caverne du Pont-d'Arc Museum, a replica museum depicting the collection of engravings, paintings and drawings found in the nearby Chauvet Cave, or visit Bollene Hydroplant and dive into the world of renewable energies. Learn about the hydro power plant, wind farm and the two solar power plants located here. Alternatively, drop into the beautiful provincial town of Grignan for a guided tour and visit to the Château, before enjoying some time at leisure to explore on your own.





Scenic Enrich: 教皇堡 Palais des Papes 享受 Scenic 為你準備的晚宴和古典音樂會











10 晚 - 南法風情 · 穿梭勃艮第地區、亞維農、里昂

10 Nights – Spectacular South of France 2023

Scenic Sapphire



日程 停泊港口

里昂, 法國 Lyon, France

Freechoice: 今個晚上欣賞這座城市最偉大的巴洛克式建築之一的聖三一教堂,該教堂建於 17 世紀,內部裝飾著卡雷拉大理石。作為 Scenic 的獨家體驗,你將可以在這個美妙的環境中欣賞令人嘆為觀止的無伴奏合唱表演。 Tonight admire the beauty of one of the city's greatest baroque buildings, Trinity Chapel. Built in the 17th century, the interior is decadently covered in Carrera marble. As an exclusive experience with Scenic, join your fellow guests for a breathtaking acapella choir performance in this wonderful setting.

里昂, 法國 Lyon, France

hilltop town of Pérouges.

Freechoice: 穿越當地可追溯至 4 世紀的秘道,了解里昂的歷史,並參觀聖母院及欣賞整個城市的景色,或步行探索里昂,沿水道 觀賞著名景點,或在絲綢畫工作坊中了解里昂在絲綢生產方面的傳統,或到中世紀的山頂小鎮佩魯日 Pérouges 中漫步。Discover 10 Lyon's historic significance by traversing its hidden secret passageways dating back to the 4th century, and visit Notre Dame Basilica for magnificent views across the city. Or explore Lyon on foot and view famous sights along the waterways. Alternatively, learn about Lyon's rich heritage in silk production during a silk painting workshop, or walk the cobblestone paths in the medieval

里昂, 法國 Lyon, France

11 里昂, 法國。於享用早餐後離船。Lyon, France. Depart after a wonderful farewell breakfast.

價目 Price 成人佔半房 Sharing twin basis	Standard Suite – Cat. E	Balcony Suite – Cat. BA	Junior Suite – Cat. BJ	Royal Panorama Suite – Cat. RS
4月11日	нк \$ 52,898 д	нк \$ 67,598	FULL	FULL
5月5日	нк \$ 59,298 ங	нк \$ 73,898 ங	нк\$ 81, 398 æ	FULL
5月15日	нк \$ 59,298 д	нк \$ 73,898 起	FULL	FULL
5月25日	нк \$ 62,798 д	нк \$ 73,898 起	нк\$ 78,998 起	FULL
6月4,14日	нк \$ 59,298 ங	нк \$ 73,898 ங	нк\$ 78,998 起	нк \$ 88,498 起
7月4日、8月17日	нк \$ 56,098 д	нк \$ 70,698 起	нк\$ 75,898 起	нк\$ 85,298 起
7月28日	нк \$ 59,698 д	нк\$ 70,698 д	нк\$ 75,898 起	FULL
8月7日	нк \$ 56,898 д	нк \$ 71,498 д	нк\$ 76,598 д	нк\$ 86,098 д
9月10日	нк \$ 59,298 д	нк \$ 73,898 起	нк\$ 81,398 д	FULL
9月20日	нк \$ 59,298 д	нк \$ 73,898 起	нк\$ 81,398 д	нк \$ 88,498 起
9月30日	нк \$ 62,798 д	нк \$ 73,898 起	нк\$ 81,398 д	нк\$ 88,498 д
10月20日	нк \$ 52,898 ங	нк \$ 67,598 ங	нк\$ 72,698 起	нк \$ 82,198 ங

郵輪雜費 HK\$ 3,950 │ 以上航程只供參考·如有更改·恕不另行通知。









Standard Suite (160 ft²)

Balcony Suite (205 ft²)

Junior Balcony Suite (250 ft²)

Royal Panorama Suite (269 ft²)











10晚 - 南法風情 · 穿梭勃艮第地區、亞維農、里昂

10 Nights – Spectacular South of France 2023

Scenic Sapphire

复用巴拉

- 10 晚遊輪住宿並享用船上美食及娛樂設施
- 登船日機場至碼頭及離船日至碼頭機場之接送服務
- 船公司指定岸上觀光活動
- 岸上單車 E-bike 導覽遊及借用服務
- 船上早餐、午、晚餐膳服務 及 無限量享用船上酒水
- 船上上網服務
- 船上 Scenic Bulter 管家服務
- 船上服務人員小費
- 旅遊業議會 0.15%印花稅

費用不包括:

- 郵輪雜費、港口稅、季節性附加費、旅行社服務費
- 需付費岸上觀光、需付費食品及飲品、遊輪燃油附加費(如適用)、船上指定保險費(如適用)
- 護照簽發/簽證費用、旅遊保險、其他個人消費
- 其他不列於此列之需收費項目

備註

- 費用以成人二人一房每位計算,並以港幣計算。單人房、三/四人同房或兒童之費用, 請與本公司聯絡。
- 2. 費用按 2022 年 5 月 30 日 之價格作參考指引,價格視乎供應情況並繳付訂金時為準。
- 3. 如航空公司或遊輪公司增收燃油附加費、其他應繳稅費,乘客須繳付差額。實際金額以船公司告示發出日期為準。有關金額將於確認後釐定並加到最終的票價。
- 4. 訂位時需繳付不退還之訂金。餘款必須於訂位確認後3個工作日內全數繳付。繳交費用 後,恕不可作任何改動。任何姓名或出發日子之改動,將會視作取消行程處理。套票必 須於出發前最少5個工作日前預訂。
- 5. 訂位時的乘客姓名全寫必須與旅遊證件上的全名相同,任何修改將會導致失去原來之訂位、失去原來之優惠價及導致修改費用。
- 套票在任何情況下都不能更改,轉讓或退還款項。
- 7. 船票可於出發前 3 日內領取。
- 8. 出發後因迫不得已之理由(如戰爭、政治動盪、天災、疫症、惡劣天氣、交通工具發生技術問題、載運機構臨時更改班次或時間表、羅工和工業行動等)更改項目而增加經營成本,本公司可向顧客徵收額外費用。
- 9. 如因天氣惡劣、海面狀況或各種未能預知或迫不得已的情況下(如戰爭、政治動盪、天 災、疫症、惡劣天氣、交通工具發生技術問題、載運機構臨時更改班次或時間表、罷工 和工業行動等)而不能停靠或更改行程.顧客同意及接受船公司或「本公司」不需作出 任何補償。
- 10. 航程中港口啓航/抵達/停靠時間會按航行情況有所調整/更改/取消,以遊輪公司最後安排為準,顧客同意及接受遊輪公司有最終的決定及不會當作違反商品說明條例,亦就此放棄向遊輪公司或「本公司」追討或索償。
- 11. 乘客需持有回港日期起計不少於6個月以上有效護照及入境簽證·本公司對乘客因個人證件所產生之任何問題概不負責。
- 12. 「香港旅遊業議會」(TIC)建議乘客出發前購買綜合旅遊保險。
- 13. 以上費用及條款如有任何更改, 恕不另行通知。其他條款按本公司"責任及細則"為 準,詳情請與本公司職員查詢或瀏覽本公司網頁。
- 14. 以上優惠及價錢只適用於 2022 年 5 月 30 日或以後報名之新客戶。
- 15. 船公司將保留以上優惠之最終決定權。

遊輪備註

- ______ 1. 客人報名時請提供有效旅遊證件之副本。
- 2. 遊輪上各項收費·均以**歐元結算**·敬請注意。
- 艙房號碼、層數及位置將於辦理登船手續時由遊輪公司派發,並以遊輪公司之最後安排 為準。
- 遊輪公司亦可在不收取額外費用下提升艙房至較高級別,客人不得異議。
- 5. 取消行程將按照遊輪公司罰則另將收取行政費用每位每交易計港幣\$500
- 6. 其他有關遊輪公司之條款及細則·均以遊輪公司英文行程書內之條款及網上刊登之條款 為準·請瀏覽網頁 https://www.scenicusa.com/。
- 本公司及遊輪公司保留權利隨時更改以上條款及細則。若有任何異議、本公司及遊輪公司保留一切最終決定權。
- 8. 尚有其他艙房及套房級別·詳情請與本公司職員聯絡。

Fares INCLUDED:

- 10 nights cruise onboard including accommodation, meals, entertainment & access to facilities.
- Return airport transfers(on embarkation day and disembarkation day).
- Shore excursions nominated by Scenic Cruises.
- E-bike tours and lending.
- Breakfast, lunch and dinner service, and complimentary beverages onboard.
- Internet service onboard.
- Scenic Butler Service.
- Onboard gratuities.
- TIC 0.15 % Levy.

Fares EXCLUDED:

- NCCF, Government Fees, Seasonal Surcharge, Travel Agent Service Fee
- Priced Shore Excursions, Priced Food & Beverage items, Cruise Fuel Surcharges (if applicable), Cruise Insurance Premium (if applicable)
- Passport / Travel Visa Fees, Travel Insurance, Any Personal Expenses
- Including, but not limited to, any information relating to policy of Cruise Company.

General Terms & Conditions:

- Fares quoted are per person in Hong Kong Dollars based on double occupancy. Single/Triple/Quad or Child fare is available on request basis.
- Fares listed on the flyer are based on quotation as of 30 May 22, it is subject to availability and to be confirmed at the time of a paid reservation.
- Travel agent reserves the right to collect fuel supplements, applicable taxes which imposed by the carrier, even full payment has been made to the reservation. Fare difference is governed by official notification from cruise line. These amounts will be determined upon your confirmation of booking and will be added to the final fare.
- 4. Non-refundable deposit payment as stated by cruise line is required upon confirmation to secure a booking. Full payment must be made per cruise lines' payment calendar. No change is allowed once payment is made, amendment on names or dates will consider as cancellation. Reservation must be made less than 5 days before departure.
- 5. Passengers' full name as shown on travel document is required at the time of booking. Amendment will likely result in fare difference, loss of reservation and / or incurring amendment fees.
- 6. Package is non-endorsable, non-reroutable and non-refundable.
- 7. Cruise documents can be received in 3 days before departure.
- 8. If a material alteration to a package tour after its commencement for reasons beyond control, the travel agency may impose any additional charge to his clients as a result of an increase in operation costs.
 ("Reasons beyond control" means hostilities, political unrest, natural disasters, pestilences, bad weather, technical problems to transport, changes to the frequency or timetable of any means of conveyance by its operator without advance notice, strikes, industrial action, etc.)
- 9. Passengers accept full responsibility for all losses and expenses due to "Reasons beyond control". Cruise company and the travel agency will not be liable for any consequences. ("Reasons beyond control" means hostilities, political unrest, natural disasters, pestilences, bad weather, technical problems to transport, changes to the frequency or timetable of any means of conveyance by its operator without advance notice, strikes, industrial action, etc.)
- 10. Cruise company reserves the right to change itinerary, timing of all embarkations/disembarkations, and cancel port of calls due to weather conditions or specific reasons. All of the changes will not be considered as against "The Trade Descriptions Ordinance, Chapter 362, Laws of Hong Kong". Passengers shall not make claim against cruise company and the travel agency for any recovery.
- 11. Passengers' passport validity is required to have at least 6 months prior the return date and valid traveling visa(s) is granted. Travel agency will not be liable for any consequences.
- 12. HK Travel Industry Council recommends passenger to take out the travel insurance before the journey.
- 13. The above Terms and Conditions are subject to change without prior notice. Travel agency reserves the rights to alter the terms & conditions and make final decision in case of any disputes.
- 14. The above fares and promotions are only valid to the reservation that made on or after 30 May 22.
- 15. In case of disputes, Cruise Company reserves the right to make the final decision.

Cruise Terms & Conditions :

- Passport copies are required for reservation.
- 2. Shipboard currency: Euro.
- 3. Stateroom assignment is subject to the cruise company, and on best available basis.
- Cruise Company reserves the right to upgrade a guest or guests to higher category accommodations at no additional cost.
- 5. Cancellation fee of HK\$500 per person/transaction will be levied on top of cruise line's policy.
- Other terms and conditions remain the same as laid on https://www.scenicusa.com/
 Fares and availability for single room, triple/quadruple or child share may available on request basis.
- Fares of other categories available upon request